

Latitudes

L'art de vivre in Thailand



JUNE
JULY
2018

FRANÇAIS
ENGLISH

FREE
MAGAZINE

GUIDE
40 PAGES

CULTURE
NEWS

VOYAGE
LIFESTYLE

WWW.MAGAZINE
LATITUDES.COM

OPEN DAILY



Venice Védi Vici!

On May 5, Kata Rocks' "Venetian Masquerade Party" delivered on its promise for a fun-filled event with over 80 guests.

KATA ROCKS : LA PALME DU MASQUE

Plus de 80 invités masqués ont répondu présents à la soirée "Venetian Masquerade Party" organisée par Kata Rocks le 5 mai dernier.

« Les invités devaient laisser libre cours à leur imagination et s'habiller de couleurs sensuelles, exotiques ou mystérieuses », explique Michael Nurbatlian, directeur marketing d'Infinite Luxury. « A l'occasion du concours du meilleur costume, les participants ont joué le jeu pour se montrer les meilleurs. Les costumes étaient tellement fantastiques qu'il s'est d'ailleurs révélé très difficile de ne sélectionner qu'un seul gagnant ».

Après de longues délibérations, c'est un homme sorti tout droit de la Commedia dell'arte et souhaitant garder l'anonymat qui a remporté le prix du meilleur costume de la soirée : une nuit dans l'une des villas exclusive du Kata Rocks Ocean Loft Sky Pool (d'une valeur de 50 000 THB). Le gagnant était déguisé en Casanova avec une tenue et des accessoires vénitiens, dont un véritable masque de l'époque!
 ☎ www.katarocks.com

"Guests were invited to let their imagination run wild and dress in unique sensual colours, exotic themes or mysterious party fashion," Infinite Luxury Marketing Director Michael Nurbatlian, said. *"Offering a prize for the most creative masquerade attire really brought out the best in everyone. There were so many fantastic costumes that it was tough to select just one winner."*

After much deliberation a gentleman of mystery won best costume honours for the evening, and with it a fantastic one-night stay in an exclusive Kata Rocks Ocean Loft Sky Pool Villa (valued at THB 50,000).

The winner, a Casanova-like character (who requested to remain anonymous) was decked out in full Venetian attire and accessories inclusive of an authentic period mask as if he walked out of a scene from commedia dell'arte!

Kata Rocks

☎ 186/22 Kok Tanod Road, Kata Beach, Phuket
 ☎ www.katarocks.com

